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Tisztelt elnök Asszony!

„Mire számíthatnak a szőlősgazdák" címmel a Házszabály 91.,E-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ősztől életbelépő uniós keretből származó szerkezetátalakító támogatásból
kíván-e az új szőlőtelepítésre (meglévő ültetvények állománycseréje) az
európai gyakorlatnak megfelelően több pénzt adni, illetve differenciálni, és az
új telepítés támogatásával hozzájárulni a szaporítóanyag termelés
fenntartásához .

Kérdezem tehát, hogy mire számíthatnak a szőlőtermesztéssel foglalkozó
vállalkozások?
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